
Radni Gminy Miłoradz:

Jarosław Mucha, Łukasz Słotwiński

25.11.2019

URZĄD GMINY
VI ~/iloradzu

INTERPELACJA

W imieniu mieszkańców poruszających się po drodze publicznej
(działka nr 229, obręb Kończewice), zwracamy się z prośbą o
szczegółowe przedstawienie sytuacji, którą drogą będzie wywożony
piasek, wydobywany z rzeki Wisły. Prosimy również o załączenie
mapki sytuacyjnej.

Chcielibyśmy także uzyskać odpowiedź na pytanie czy wójt
gminy w umowie z firmą wydobywającą i przewożącą piasek,
zabezpiecz-ył się na wypadek powstałych podczas użytkowania
zniszczeń drogi publicznej.
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